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Abstract (en)
[origin: CA2997736A1] The sliding element comprises a sliding plate and a sealing device that comprises at least one sealing element, which
forms a sealing frame that is arranged on a rear side of the sliding plate and that extends peripherally along an edge of the sliding plate. The
sliding plate comprises a base plate and a flange plate, which is offset from the base plate, which is connected in one piece to the base plate and
which is separated at its edge from the base plate by a circumferential anchor groove, wherein the anchor groove serves to hold the at least one
sealing element. The at least one sealing element comprises an anchor member that is inserted into the anchor groove and that is connected via a
connection body to a compression member.

Abstract (de)
Das Schiebeelement (1) umfasst eine Schiebeplatte (10) mit einer Dichtungsvorrichtung mit wenigstens einem Dichtungselement (2; 3), welches
einen Dichtungsrahmen bildet, der an der Rückseite der Schiebeplatte (10) angeordnet ist und der peripher entlang einem Rand der Schiebeplatte
(10) verläuft. Erfindungsgemäss weist die einer Schiebeplatte (10) eine Basisplatte (11) und eine davon abgesetzte Flanschplatte (12) auf, die
einstückig mit der Basisplatte (11) verbunden ist und deren Rand von der Basisplatte (11) durch eine umlaufende Ankernut (18) getrennt ist, die dem
Halten des wenigstens einen Dichtungselements (2; 3) dient, das ein in die Ankernut (18) einsetzbares Ankerteil (21; 31) und ein Kompressionsteil
(22; 32) aufweist, die durch einen Verbindungskörper (20; 30) miteinander verbunden sind.
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